



CHURCH COUNCIL ELECTION

18 & 19 JANUARY 2025

**PROFILE OF CANDIDATES STANDING FOR ELECTION TO
THE CHURCH COUNCIL
1 APRIL 2025 - 31 MARCH 2027**

Twelve candidates have consented to stand for election to the Church Council. They have consented after much prayer, consideration and deliberation. We trust that as members, we will do the same as we exercise our vote. The profiles are provided to enable you to know the candidates better.

FOR INTERNAL CIRCULATION ONLY

CANDIDATES FOR CHURCH COUNCIL ELECTION

1. SAMUEL CHAN SHEUNG MAU

2. YVONNE CHONG KEE YANN

3. LEO FU YONGHAN

4. LAW LE LI

5. LEONG PEI DE, VICTOR

6. DEBORAH LIM AI YEN

7. PAUL NG ING SIEW

8. SHEK PEI-CHI LYNETTE

9. TAN CHIN TIONG

10. ERNEST TAN EN JIE

11. GLEN TAN LI MING

12. YEAP KEXUAN BENJAMIN

SAMUEL CHAN SHEUNG MAU

PROPOSER : Law Le Li

SECONDRERS : Yeap Min Li
Chong Pit Kuen
Wong You Mao
Sia Sau Chan
Kelvin Yeap Chee Kheong



Samuel was born in Hong Kong and became a Christian in 1976. He started to attend a church in Hong Kong and was baptised in the same year.

When Samuel was in his teens, he served the church in supporting roles such as PA and event organising, but God wanted to make known to other people that it is by His grace that we can serve Him in different areas. When Samuel was 19, he was sent by God to spend more than 1 hour travelling by bus to serve at one of the satellite centres that needed someone to lead. Since then, he knew that he needed to spend more time in Bible study and prayer to equip himself to be able to do the work of God.

He served God faithfully in the different areas of the youth ministry for more than 16 years before he and his family migrated to Singapore in 1996 and became Singapore citizens after 3 years. He helped the church he was attending then to set up a welfare arm and a Senior Day Care Centre. In 2010, he started work as a supervisor in St Luke's ElderCare and he is now the Senior Manager at its headquarters managing the Referral & Admission Unit.

Since Samuel migrated to Singapore, God has prepared him to serve the elderly even though this was not his cup of tea. He started attending The Bible Church (Chinese Ministry) in 2012 and transferred his membership to The Bible Church in 2013. Samuel has also been serving in the Chinese Ministry committee since 2015 and he desires to bring together the congregation and have more bonding time with them. He enjoys reaching out to newcomers and helping them assimilate into the church community. He is presently serving in Sunday Worship, teaching in Sunday School for CM & leading a CARE group.

As Samuel has been working in the eldercare sector for 14 years, he realised that the Singapore government already has a new direction for the Eldercare Model to improve the health outcomes of seniors living in the community. There is a need for volunteers to help the Active Aging Centre to provide different community activities and reach out to all the seniors with no or limited social networks to provide befriending and buddy support. For the last Christmas Party and Chinese New Year celebration event, we have reached out to more than 200 seniors in the community. He prays for God to lead the Church to know how we can make a greater impact to the community.

Samuel has been a Church Council member since 2017. He and his wife, Glory Ho, have two daughters, Holly and Phoebe.

YVONNE CHONG KEE YANN

PROPOSER : Cheryl Toi Ping Hui

SECONDER : Joseph Koh Song Bor
Goh Yi Ling
Chan Yin Li Touye Foong
Janet Tan Guek Eng
Lim Jun Wei, Justin



Yvonne Chong has been worshipping at The Bible Church since 1987. She initially served in the Youth Ministry before furthering her studies in Australia, where she was baptized in 1992. During her undergraduate years, she was actively involved in leading small groups and discipling new believers. She also served on the Executive Committee of the Overseas Christian Fellowship at Murdoch University (Perth, Australia) as a member of the Missions and Evangelism Committee.

Yvonne is married to Stanley Eu and they have two children, Deborah (28) and Daniel (26). She currently works as a director at Regent Health, a management company that partners with hospitals and clinics to support strategic planning and operational improvements. Since its inception, Regent Health has offered services ranging from IT solutions to hospitals and polyclinics in Singapore to building new hospitals in China.

Yvonne taught Sunday School for many years and served as the Superintendent of the Junior Sunday School Ministry in 2001. She served in the Evangelism and Outreach Committee for 5 years, later serving as a Deacon from 2002 to 2014 and again from 2017 to the present. Since 2005, she has also served as a board member of Clementi Woods Kindergarten and leads Whampoa Care Group. Currently, she is one of the leaders in the Alpha Ministry. Alpha Ministry started in The Bible Church in 2005 under her Evangelism Ministry. She has served in this ministry for the past 19 years, finding joy in witnessing seekers take their first steps toward accepting Christ and growing in their faith.

Yvonne hopes to see young leaders rise to take on church leadership roles. She has also been praying for God to instil a spirit of deep hunger for the word of God in the young adults within the church.

LEO FU YONGHAN

PROPOSER : Yeo Chu Ern Timothy

SECONDEES : Samantha Tan Hui Min
Justin Tan
Mary Pao
Hong Kai Yuan
Lim Choong Yan (Grace)



Leo was brought to church by his sisters when he was in primary school, and was baptised in 2003. He was actively involved in the youth ministry of his previous church and also served as the chairperson for four years.

Leo also served in the National University of Singapore Varsity Christian Fellowship. He was a part of the Executive Committee, and chairperson for the standing committee on engagement with social issues. After graduation, Leo was appointed an associate staff worker of the Fellowship of Evangelical Students Singapore. He conducted bible studies for student leaders, and workshops for university students on topics ranging from biblical interpretation to ecclesiology and eschatology.

Leo and his wife, Huan Ting, walked into The Bible Church on Easter Sunday of 2016, and have been worshipping here since. They decided on this as their home church and transferred their membership, and also had their marriage solemnised here in 2017. They have a two-year-old daughter. He started leading US ("United Spiritually") CARE Group in 2019. On occasion, he has also led services and preached at CRUX - the service by young adults.

Leo works as a civil servant, and was previously an educator. Since 2018, he has transited to doing policy work at the Ministry of Education. He has a master's degree in theology from the University of Nottingham. He hopes to be able to use his policy experience and theological training to serve the church in the capacity of a Council member.

LAW LE LI

PROPOSER : Yvonne Chong Kee Yan

SECONDRERS : Lin Yunwen
Tong Mee On
Yap Siu Lin
Lee-Teh Har Eng
Daniel Gift Ebenezer



Le Li attended the Tanglin Centre of The Bible Church in 1982 and became a Christian in that same year. She was baptised in Clementi Bible Centre in 1985.

Through the years, her service in church included managing the church library, when physical books were still very much in vogue, singing in the choir, teaching in the Junior Sunday School (now KFC), and Senior Sunday School. When the Chinese Ministry (CM) started in 2000, she was part of the pioneering group and served as a Sunday School teacher, worship leader and backup singer. She served on the CM committee from 2000 to 2011 till she left to work in Hong Kong. She now serves on the Mission Board and the Equip^{Asia} Leadership Team.

Le Li attends the Dynasty CARE Group. She believes that the infilling of the Holy Spirit into a church body through bonding and learning leads, by God's grace, to an extensive outpouring of love, practical help and testimony for Christ into our community and beyond. Her passion is for the poor, in more ways than one, and the lost. She has participated in various missions to Thailand, Mongolia, Laos and China. She believes that her involvement in missions is an answer to her prayers and is excited for the future of the church's mission efforts going forward in Christian education and support for brothers and sisters in need.

Le Li works as an independent consultant for retail branding in Asia. She hopes to use her commercial skills to help those in need in a sustainable manner.

LEONG PEI DE, VICTOR

Proposer : Ernest Tan En Jie

Seconders : Koh Ziwei
Yip Jian An Jovin
Lee Chong Dao, Joshua
Eunice Chua Hwee Kee
Lee Yoke Yin



Leong Pei De has been attending The Bible Church for more than 30 years. He accepted Christ when he was in Junior Sunday School and was baptised on 10 September 2006.

Pei De started serving in the Youth Ministry back when he was in Secondary school and has had the privilege of leading various small groups (known as Discipleship Groups) and working alongside other passionate volunteers and staff to disciple the young people. After graduating from university, he also served full time as a Youth Ministry staff for close to two years, during which the exposure to the realities and trials of ministry work caused his love for the church and community to grow.

Pei De is currently serving in the Men's Ministry of The Bible Church. He desires to engage with men of varying ages and believes that there is a great need for men to have a platform to share openly, encourage one another and spur one another on to live as leaders in the home and marketplace. Whilst still considered 'one of the younger men', he hopes that more would be drawn to this vibrant and God-fearing community and tap into the experience and wisdom of those who have come before.

To relax and to keep fit, Pei De can be found on his bicycle attempting to scale a hill or clock some miles. However, it is really the element of heading out on an adventure that continues to keep his interest in cycling alive. Hopefully sometime soon, he will be able to fulfil a lifelong desire to take an extended bikepacking trip abroad and discover new experiences on two wheels.

As the church studied the book of Joshua and were challenged to *Grow: Into Our Destiny In Christ*, he was struck by how the Israelites could not, did not or dared not take full possession of the land despite being given the land. Similarly, while we thank God for giving us a home in the West Coast community, perhaps there is more for us to do so we can be salt and light starting with this community. Join him in praying for wisdom, strength and courage as the leaders seek God's direction and partner with Him.

At work, Pei De is a Human Resource professional. He is married to Yu Jia, and together they attend the Young Adult CARE Group 3F, hosting the group at their home regularly.

DEBORAH LIM AI YEN

PROPOSER : Tan Sze Wee

SECONDER : Poon Kit Peng
Ng Keng Tiong
Tan E-Ching, Jobina
Leong Sook Ting
Beh Su En Priscilla



Deborah has been in The Bible Church, Singapore from birth. Her parents, the late Elder Robert Lim and Irene Lim, were members of the church from its early days. Deborah accepted the Lord when she was around 6 years old and got baptized in 1987. Growing up in church, she went through Sunday School, and was active in the youth ministry. Later on, Deborah also sang and led the choir and served in the worship ministry.

Deborah completed her Graduate Diploma in Christian Studies (GDipCS) with the Biblical Graduate School of Theology (BGST) 2 years ago. She is currently in a close-knit community within the church known as the Kings CARE Group. Deborah's desire for the church is 'unity in diversity' - to see it thriving as an intergenerational church. She also wants to see the church mature into a Spirit-filled, Word-centered, prayerful community that glorifies God.

Deborah joined the Church Council in 2019, and has served as the Church Secretary since 2020. She counts it a blessing to serve alongside the Pastors, Elders, Deacons and the church office staff, many of whom have been faithful co-workers in God's service (1 Corinthians 3:5-23). By God's grace, Deborah is availing herself to stand for re-election in this capacity, for a 4th term. Although her role is primarily administrative, Deborah truly values building connections with individuals in the church.

She enjoys her morning walks with her dog, Socks and loves being in nature - watching a beautiful sunrise or sunset. Deborah is married to Hong Huei, and they have two children - Elliot (21) and Faith (19).

PAUL NG ING SIEW

PROPOSER : Deborah Lim Ai Yen

SECONDER : Ong Shao Qiang Alvin
Koh Hock Tee
Peter K K Lim
Juanita Ong
Suzanne Ho



Paul Ng Ing Siew, 51 years old, is a man whose life has been deeply shaped by his faith, family, and a career that has taken him across the globe. Married to Alison, they are proud parents of four children. Together, the family worships in The Bible Church, a spiritual home that has played a pivotal role in Paul's journey from childhood to adulthood.

Paul's connection to The Bible Church dates back to his earliest years. As a young toddler, he was brought to the church by his older siblings, Elaine and Leslie. Though initially "dragged in," as he fondly recalls, these early experiences laid the foundation for his spiritual growth. Paul grew up in a Christian family, attending church regularly and participating in various activities. However, it was not until a transformative Youth Camp during his Secondary 3 year that his faith became a personal conviction. This pivotal moment led to his baptism the following year, marking a significant milestone in his spiritual journey.

Professionally, Paul has built a career in the aviation industry, a field that has provided him with unique opportunities and experiences. His work took him and his family overseas for eight years, a period that profoundly impacted both him and his family. The experience of living in foreign countries broadened his perspective and reshaped his understanding of the world. Despite the distance, Paul and his family remained closely connected to The Bible Church, which continued to serve as their spiritual anchor and source of community.

Having returned and settled back home, Paul is eager to serve and give back to the church that has been his anchor throughout life's journey. He is part of Beacon CG, a supportive community where he finds fellowship and encouragement. Occasionally, Paul contributes his talents to the Worship Ministry, leading the congregation in praise and worship. His service in these roles reflects his commitment to fostering a vibrant, nurturing church community and living out his faith in practical and meaningful ways.

As Paul looks to the future, he remains committed to his family, his faith, and the mission of The Bible Church. With a heart ready to serve and a life enriched by diverse experiences, he stands as a testament to the enduring impact of faith and community.

SHEK PEI-CHI LYNETTE

PROPOSER : Jeanne Lee Ming En

SECONDEES : Loo Pui Ying
Elaine Ng
Lee Jian Matthan
Ryan Yap
Lee Xui Ming



Lynette has called The Bible Church her home since she was a young girl. Her parents, Mr and Mrs Shek Kam Chew, brought her to church as a child and she has never left (except for the short period when she was working overseas). Growing up in a church environment was a great blessing, as she was grounded in God’s word from an early age. She counts the influence of many “aunties” and “uncles” in church as being central to the person she is now.

Lynette works at the National University of Singapore and the National University Hospital as an Academic Pediatrician. Her time is split between seeing patients, teaching medical students, conducting research and doing administrative work. She is thankful that God has blessed her with a job she loves. Like most Singaporeans, she sometimes feels too busy and is working on the ruthless elimination of hurry.

Lynette has served in various capacities in the church over the years. She was involved in the youth ministry in the 1980s. She taught in the Youth Sunday School in Singapore and for a year when she was in New York. She previously served in the Church Council for 7 terms and has been the Chair of the Council for the last 2 years. She is a great supporter of the Alpha course and has attended quite a few. She is currently a member of the Dynasty CARE group. She has spiritual retreats once every 1-2 months and welcomes anyone who wants to join her for these.

TAN CHIN TIONG

PROPOSER : Chan Sheung Mau (Samuel)

SECONDRERS : Leung Yuet Ho
Tan Beng Hwee
Aw Yeong Yoke Sim Lisa
Pao Sun Wah
Lai Suk Hing



Chin Tiong became a Christian as a teenager and started attending The Bible Church in 1977, shortly after his conversion.

He has been a Church Elder since 2003 and has served as Chairman of the Church Council from 2013 to 2022. He serves on the Missions Board and is personally involved in missions work in Cebu and Cambodia.

He enjoys interacting with and challenging younger leaders to serve God and take ownership of the future of the church.

Since retirement from the corporate world, he has been investing his time and energy in different overseas mission initiatives to complement the Church Missions work. He firmly believes in reaching out to people with both the Good Word of God and Good works of men.

His prayer is that the church will grow out of her comfort zone and embrace God's given destiny to be a Disciple making church.

He is married to Lai Cheng, and they have two daughters, Tabitha and Lydia.

ERNEST TAN EN JIE

PROPOSER : Tan Chin Tiong

SECONDEES : Chew Keng Moh
Patricia Yan
Ho Dorothy
Low Kim Yang
Ong Cheng Peng



Ernest was brought to The Bible Church by his parents since he was an infant, and accepted Christ in 1999. He has attended The Bible Church since and was baptised in 2016.

Over the years, Ernest has served passionately in the Teenacity Youth Ministry, taking on various leadership roles, including Discipleship Group Leader, Discipleship Group Cluster Overseer and Chairperson till 2023. Ernest has helped to lead several mission trips to Cebu, Philippines, together with other youths and young adults.

Ernest attends US (United Spiritually) CG as a member where he occasionally leads Bible studies. He is deeply committed to seeing the next generation grow into resilient disciples who boldly express their faith in their schools, homes, and workplaces. He envisions The Bible Church as a multigenerational community united in celebrating the hope of Christ in a rapidly changing world. At this stage of his life, Ernest seeks to embody the joy of the Lord, sharing His grace and love with others.

Ernest holds a Bachelor of Laws from Singapore Management University. He currently works as a Senior Manager in Tech Policy & Data (Digital Economy Office) at the Ministry of Digital Development and Information, shaping policies that strengthen Singapore's digital economy.

Outside of work, Ernest enjoys meaningful fellowship with friends and family, watching movies, engaging in sports (he's an avid supporter of Manchester United and a Fantasy NBA enthusiast), and taking power naps.

GLEN TAN LI MING

PROPOSER : Lynette Shek

SECONDRS : Eileen Chiang
Tong Mee Foo
Kennard Ong
Benjamin Yeap
Tan Siew Kim



Glen became a Christian in 1987 and has attended The Bible Church since then. He was baptised in 1997.

Glen started serving in church as a youth in the early 1990s. Since then, he has served in the Youth Ministry, playing various roles over a number of years, and later served in the worship team at the English services. He has served 6 terms in the Church Council, 3 of them as an Elder. Glen is currently taking a sabbatical from the Council.

As one who has a deep burden for the vulnerable and marginalized, Glen believes that society needs to embrace a culture of awareness, acceptance and advocacy towards these groups and that the Church should be at the forefront in this. He hopes that The Bible Church will grow 1) inward: growing as a people of fervent prayer and utmost dependence on the Lord, and 2) outward: becoming a “church without walls”, one that embraces the broken in society and is instrumental in bringing the grace and love of Christ to them through living distinctive lives in the world.

Glen is married to Ming Hui and they have three children, Charis, 11, Gail, 9 and Helsa, 5. Both Glen and Ming Hui are currently serving in the worship team at the Chinese service.

Glen is an educator in a secondary school. Besides his teaching duties, he oversees the areas of Special Educational Needs, Counselling and Student Well-Being in school.

When not carrying out church-related work, Glen enjoys good (and often unhealthy) food, his weekly dose of football and extended time with his family. Both Glen and Ming Hui also enjoy catching up with others over a meal or coffee.

YEAP KEXUAN BENJAMIN

PROPOSER : Leong Pei De, Victor

SECONDEES : Lim Jun Jie Ryan
Yow Min Yi, Esther
Lim Yu Jia
Patrick Low
Alicia Low



From birth, Benjamin has been deeply rooted in the Bible Church, brought by his parents Chee Kheong and Mee On as an infant. He accepted Christ at the age of four and was baptized in 2010.

During his youth, he served on the Youth Leadership Team, holding various roles such as Discipleship Group (DG) Leader, DG Cluster Overseer, and DG Leader Coordinator. From 2014 to 2017, he also served as an Officer in the 74th Boys' Brigade Company at Kent Ridge Secondary School, when the Company was sponsored by the church. Additionally, he has been playing the piano for the Chinese Ministry worship service since 2010.

Growing up in the church, Benjamin has had the privilege of being mentored and guided by many uncles, aunties, and older brothers and sisters in Christ. Through God's guidance, he has found himself taking on various discipleship roles since he started serving. He aspires to be a positive role model for younger church members, just as he had many role models during his upbringing. His desire is for them to take ownership of their faith and to utilize their gifts and resources to bless others.

Currently, Benjamin attends the 3F CARE Group with his wife, Jasmine, and they have been serving as group leaders since 2019. In this phase of his life, Benjamin is learning to follow God's leading, trusting in His grace and provision for his needs.

Professionally, Benjamin is a Clinical Audiologist, finding joy in assisting people of all ages with their hearing concerns. For the past few years, he has made annual trips to Timor-Leste as part of a medical mission team to run clinics and to conduct training for healthcare workers.

EXTRACT FROM THE CHURCH CONSTITUTION

SECTION VIII ELECTION OF THE CHURCH COUNCIL

1. *Conditions for Election*

To qualify as a candidate for election to the Church Council a member must be at least 21 years old and have been a member for at least 3 years and must satisfy the requirements for deacon or deaconess as laid down in the Bible.

2. *Method of Election*

- (a) To nominate a candidate for Church Council election, a member must have five seconders and acquire the written consent of the nominee.
- (b) A member can only either nominate or second just one candidate in any one election.
- (c) The Church Council shall consist of not more than 15 members who received the highest number of votes cast, subject to each having received at least two-thirds of the votes cast.
- (d) Elders shall be appointed unanimously from the Church Council members by the Council. Council members who are not appointed elders shall be deacons of the Church.

3. *Term of Office*

Every elected Church Council member shall serve his or her term of office for 2 years or until the date the Annual General Meeting in the second year of his or her term of office is held, whichever is later, and shall be eligible for re-election.

All rights reserved.

No part of this publication may be reproduced
in any form without written permission to:

The Bible Church, Singapore
152 West Coast Road, Singapore 127370
T: 6779 3255 F: 6774 7152
W: www.biblechurch.sg E: office@biblechurch.sg



新加坡圣经教会
执事会选举
2025年1月18日及19日

执事会候选人简介

执事会任期
2025年4月1日至2027年3月31日

共有 12 位候选人同意参与选举，他们是经过深思熟虑和多方祷告后答应参选。身为会员的我们也应当以同样敬虔的态度来投票。此简介将帮助我们对候选人有更多认识。

仅用于内部使用

执事会选举候选人名单

1. SAMUEL CHAN SHEUNG MAU 陈常茂
2. YVONNE CHONG KEE YANN 张琪彦
3. LEO FU YONGHAN 符詠涵
4. LAW LE LI 刘李丽
5. LEONG PEI DE, VICTOR 梁培德
6. DEBORAH LIM AI YEN 林蕙艳
7. PAUL NG ING SIEW 黄印寿
8. SHEK PEI-CHI LYNETTE 石珮琪
9. TAN CHIN TIONG 陈振忠
10. ERNEST TAN EN JIE 陈恩杰
11. GLEN TAN LI MING 陈利明
12. YEAP KEXUAN BENJAMIN 叶可宣

CHAN SHEUNG MAU, SAMUEL 陈常茂

提名者 : Law Le Li

附议者 : Yeap Min Li
Chong Pit Kuen
Wong You Mao
Sia Sau Chan
Kelvin Yeap Chee Kheong



陈常茂于香港出世，1976 年信主，并在同一年洗礼加入教会。

少年时期的常茂在教会的服事主要是负责音响和主办活动，但上帝想要人知道靠着祂的恩典，我们可以在不同领域服事祂。于是在常茂 19 岁的时候，他被上帝差遣到离他家一个小时车程的教会的卫星中心去带领那里的卫星聚会。自此以后，他知道需要花更多时间研读圣经和祷告，以装备自己来完成上帝的工作。

在接下来的 16 年里，常茂持续在少年事工服事，直到 1996 年他携带家人移民到新加坡，并在 3 年后获得公民权。他帮助当时参加的教会设立了一个福利部和一个乐龄日间护理中心。2010 年他在圣路加乐龄中心担任主管，现在是该中心总部的高级经理，负责管理转介和招生部门。

自从移民新加坡，上帝就预备了常茂来服事年长者，即使这一块不是他喜好的。他在 2012 年开始参加圣经教会的华语崇拜，并在一年后转会。自 2015 年起他就加入中文事工委委会，他的负担是把会友团结起来，彼此有更多的团契。他也喜欢接触新朋友，因为他认为把他们容纳入属灵的大家庭是很重要的。常茂也担任中文事工的崇拜主领、教导主日学，以及带领小组。

由于常茂在老年护理领域工作了 14 年，他意识到新加坡政府已经为老年护理模式制定了新的方向，旨在改善社区中老年人的健康状况，而现在急需志愿者来帮助积极老龄化中心提供各种社区活动，并接触到那些没有或社交网络有限的老年人，且为他们提供陪伴和伙伴支持。在去年圣诞派对和春节庆祝活动中，教会已经接触了社区约 200 多位老年人。常茂祈求上帝引领教会，让教会知道如何在社区中产生更大的影响。

常茂自 2017 年起就担任教会的执事。他与妻子何丽华育有两名女儿，分别为皓霖和朗晴。

CHONG KEE YANN, YVONNE 张琪彦

提名者 : Cheryl Toi Ping Hui

附议者 : Joseph Koh Song Bor
Goh Yi Ling
Chan Yin Li Touye Foong
Janet Tan Guek Eng
Lim Jun Wei, Justin



张琪彦自 1987 年起就在圣经教会聚会。在到澳洲留学之前，琪彦在少年团契服事。她于 1992 年在澳洲墨多克大学留学期间接受了洗礼，并参与带领小组和栽培新信徒的服事。除此以外，她也担任海外基督徒团契执行委员会的差遣与布道委员会的委员（澳洲帕斯）。

琪彦与丈夫 Stanley Eu 育有两个孩子，他们是 28 岁的女儿 Deborah 和 26 岁的儿子 Daniel。她目前在 Regent Health 担任董事，这是一家与医院和诊所合作的管理公司，支持战略规划和运营改进。自成立以来，这家管理公司提供的服务范围从科技解决方案到新加坡的医院和综合诊所，再到中国建立新医院。

琪彦曾在儿童主日学担任老师多年，并在 2001 年担任幼儿课程主任。在未成为执事之前，她曾经在布道与外展委员会服事了 5 年；又于 2002 年至 2014 年期间担任执事，且在 2017 年至今再次担任该职务。自 2005 年以来，她还担任 Clementi Woods 幼儿园的董事会成员，并领导黄埔关怀小组。目前，她是启发事工的领导者之一。启发事工于 2005 年在她所负责的福音事工下始于圣经教会。在过去的 19 年，她一直在这个事工中服事，看到慕道友迈出接受基督并在信仰上成长的第一步，她感到无比的喜乐。

琪彦希望看到年轻领导人崭露头角，并担任教会的领导角色。她也一直为教会中的年轻人祈祷，求上帝在他们心中注入对上帝话语的渴望。

LEO FU YONGHAN 符詠涵

提名者 : Yeo Chu Ern Timothy

附议者 : Samantha Tan Hui Min
Justin Tan
Mary Pao
Hong Kai Yuan
Lim Choong Yan (Grace)



符詠涵在小学时被他的姐妹带到教堂，并于 2003 年受洗。他积极参与之前教会的青年事工，并担任了 4 年的主席。

詠涵曾在新加坡国立大学基督教大学团契（Varsity Christian Fellowship）任职。他是执行委员会的成员，也曾任社会问题常设委员会的主席。毕业后，詠涵被任命为新加坡福音学生团契的助理职员。他为学生领袖举办圣经研究，并为大学生举办研讨会，范围包括了从圣经解释到教会论和末世论。

詠涵和妻子 Huan Ting 于 2016 年的复活节走进圣经教会，从那时起就一直在这里敬拜。他们决定将这里作为他们的家庭教会，后来转移会籍成为圣经教会的会员。他们于 2017 年在圣经教会举行了婚礼，他们有一个两岁的女儿。詠涵于 2019 年开始领导 US（“United Spiritually”）关怀小组。他也曾在 CRUX（由青成年负责的崇拜）带领敬拜和证道。

詠涵是一名公务员，之前是一名教育工作者。自 2018 年以来，他转职到教育部从事政策工作。他拥有诺丁汉大学的神学硕士学位。他希望能够利用他的政策经验和神学培训，以执事会成员的身份为教会服务。

LAW LE LI 刘李丽

提名者 : Yvonne Chong Kee Yan

附议者 : Lin Yunwen
Tong Mee On
Yap Siu Lin
Lee-Teh Har Eng
Daniel Gift Ebenezer



刘李丽于 1982 年就读于圣经教会东陵中心，并在同年成为基督徒。后于 1985 年在金文泰圣经中心受洗。

多年来，李丽在教会的服事包括管理教堂图书馆，当时实体书仍然非常流行，她也在唱诗班唱歌，又在初级主日学（现在的儿童事工）和成人主日学任教。当中文事工于 2000 年开始时，她是先驱小组的一员，之后又担任主日学教师、敬拜主领和伴唱。她于 2000 年至 2011 年在中文事工委员会服事，直到她需要出国去香港工作为止。她目前是教会宣教部委员及在装备亚洲领导团队服事。

李丽参加 Dynasty 关怀小组。她相信通过联系和学习让圣灵充满到教会肢体中，并靠着上帝的恩典，将爱及实际的帮助和对基督的见证广泛浇灌到我们的社区内外。她热衷于为穷人和迷失者服务，且不局限于一种方式。她曾参加过泰国、蒙古、老挝和中国的各种服事。她相信她参与宣教是上帝对她祷告的回应。她对教会未来在基督教教育和支持有需要的弟兄姐妹的宣教工作感到兴奋。

李丽是亚洲零售品牌的独立顾问。她希望利用自己的商业专长，以可持续的方式帮助有需要的人。

LEONG PEI DE, VICTOR 梁培德

提议者 : Ernest Tan En Jie

附议者 : Koh Ziwei
Yip Jian An Jovin
Lee Chong Dao, Joshua
Eunice Chua Hwee Kee
Lee Yoke Yin



梁培德在圣经教会聚会已经 30 年，他是在参加儿童主日学的时候信了耶稣基督，并于 2006 年 9 月 10 日领洗。

培德从中学时期就开始在青少年事工中服事，他曾领导多个小组（称为门徒小组），并与其他充满热情的志愿者和同工一起，且致力于培养年轻人。大学毕业后，他还在青少年事工全职服事了近两年，这段经历让他接触到事工的现实与挑战，也使他对教会和社区的热爱不断增长。

目前，培德在教会的“弟兄事工”中服事。他渴望与不同年龄层的弟兄建立联系，并认为弟兄需要一个平台来彼此分享、互相鼓励、彼此激励、彼此成为家庭和职场的领导者。尽管他仍被视为“年轻的一员”，但他希望更多人能够加入这个充满活力、敬畏上帝的社体所吸引，并学习前人的经验与智慧。

为了放松和保持健康，培德经常骑着自行车挑战爬山或骑行几英里。然而，真正让他对骑行保持兴趣的，是希望可以踏上冒险的旅程。为此，他期待不久的将来，可以实现他一个毕生的愿望，就是在国外进行一次长途的自行车背包之旅，以探索在两个轮子上的全新体验。

在教会研读《约书亚书》并受到“命定在基督里”的挑战时，他对以色列人未能、没有或不敢完全拥有这片应许之地感到震惊，尽管他们得到了这片土地。同样的，我们感谢上帝赐给我们在西海岸社区有一个家，但也许我们还有更多的工作要做，这样我们就可以成为这社区的盐和光。让我们与他一起祷告，求上帝赐下智慧、力量和勇气，帮助领导者寻求祂的引导，并与祂同行。

培德是一名人力资源专业人士。他和太太于葭参与 3F 关怀小组，他们经常在家中接待该小组的聚会。

DEBORAH LIM AI YEN 林蔼艳

提名者 : Tan Sze Wee

附议者 : Poon Kit Peng
Ng Keng Tiong
Tan E-Ching, Jobina
Leong Sook Ting
Beh Su En Priscilla



林蔼艳一出世就在圣经教会，父亲 Robert Lim 长老（已故）及母亲 Irene 在圣经教会成立初期就已经是教会会员。蔼艳于 1987 年接受洗礼，从少年起就在少年事工、诗班和敬拜事工等领域服事。

蔼艳两年前在圣经神学院（BGST）完成了基督教研究文凭（GDipCS）。她目前在称为 Kings CARE 小组——教会内的一个紧密联系社区。她对教会的愿望是“多元中的合一”。她期待看到教会能作为一个跨代教会而蓬勃发展；她还希望看到教会成为一个被圣灵充满、以圣经为中心、以祈祷为荣耀上帝的社体。

蔼艳于 2019 年加入教会执事会，自 2020 年以来，她担任执事会秘书一职。她认为能与牧师、长老、执事和教会办公室的工作人员一起服事是一种祝福，而当中有许多人在上帝的事工上一直是忠实的同工（哥林多前书 3:5-23）。凭借上帝的恩典，蔼艳愿意再次成为执事会的候选人，尽管她的角色主要是在行政方面，而她也非常重视与教会中的个人建立联系。

蔼艳喜欢在清晨的时候带她的狗 Socks 一起散步，她也喜欢亲近自然，观看美丽的日出或日落。蔼艳与李鸿辉育有两名孩子，即 21 岁的儿子 Elliot 以及 19 岁的女儿 Faith。

PAUL NG ING SIEW 黄印寿

提名者 : Deborah Lim Ai Yen

附议者 : Ong Shao Qiang Alvin
Koh Hock Tee
Peter K K Lim
Juanita Ong
Suzanne Ho



黄印寿现年 51 岁。他的生活深受他的信仰、家庭和带领他走遍全球的事业的影响。他与 Alison 结婚，他们为着有四个孩子而感到骄傲。他的一家都在圣经教堂敬拜。圣经教会是他的一个属灵家园，在印寿童年到成年的旅程中发挥了关键作用。

印寿与圣经教会的联系可以追溯到他早年的时候。当他还是个蹒跚学步的孩子时，他的哥哥姐姐 Elaine 和 Leslie 就带着他来到教堂。虽然最初感觉好像是“拖累的”，但这些早期的经历为他的灵性成长奠定了基础。印寿在一个基督教家庭长大，定期去教堂并参加各种活动。然而，直到他在就读中三的时候参加了青年营，他的信仰才成为他个人的信念。这个关键时刻使他在第二年受洗，这也标志着他属灵旅程中的一个重要里程碑。

印寿在航空业建立了自己的职业生涯，这一领域为他提供了独特的机会和经验。他的工作使他和他的家人在海外度过了八年，而且这段时间对他和他的家人都产生了深远的影响。在国外生活的经历拓宽了他的视野，重塑了他对世界的理解。尽管距离遥远，印寿和他的家人仍然与圣经教会保持着密切的联系，而圣经教会继续作为他们的属灵的锚和社体的资源。

回新安顿下来后，印寿渴望参与服事和回馈教会，圣经教会一直是他人生旅程中的支柱。他是 Beacon CG 的一员，这是一个支持性的社体，他在那里找到了友谊和鼓励。有时他也会通过他的恩赐参与敬拜事工，带领会众一起赞美和敬拜上帝。他在这些服事岗位上反映了他致力于培养一个充满活力、培育性的教会社体，并以实际和有意义的方式活出他的信仰。

展望未来，印寿仍然会致力于他的家庭、他的信仰和圣经教会的使命。他有一颗随时准备服事的心，并因着各种经历而丰富的生活，证实了信仰和社体的持久影响。

SHEK PEI-CHI LYNETTE 石珮琪

提名者 : Jeanne Lee Ming En

附议者 : Loo Pui Ying
Elaine Ng
Lee Jian Matthan
Ryan Yap
Lee Xui Ming



石珮琪从年轻时就视圣经教会为她的家。她的父亲石金钊弟兄和已故母亲从早期就开始在教会做礼拜。他们在她还是个孩子时就带她到教会，自此她没有离开过教会（除了短期在海外工作）。对她来说，能在教会的环境中成长是一种祝福，因为她从小就以上帝的话语为根基。而教会中许多“阿姨”和“叔叔”对她的影响，也成为她日后处事待人的核心。

珮琪目前在新加坡国立大学和国立大学医院担任儿科医生，职责包括看诊、教导医学院的学生及行政工作。她感谢上帝赐予她一份她喜欢的工作。像大多数新加坡人一样，她有时觉得太忙了，正在努力无情地消除匆忙。

珮琪曾在教会中担任了各种职务。她在 1980 年代参与了青年事工，也教导青年主日学，更在纽约执教了一年。她参与教会执事共 7 届，并在过去的 2 年担任执事会主席。她多次参与启发课程，是此课程的忠实支持者。她目前是 DYNASTY 关怀小组的成员。她每 1 至 2 个月都会进行一次的个人灵性静修会，她也欢迎大家加入她的灵性静修会。

TAN CHIN TIONG 陈振忠

提名者 : Chan Sheung Mau (Samuel)

附议者 : Leung Yuet Ho
Tan Beng Hwee
Aw Yeong Yoke Sim Lisa
Pao Sun Wah
Lai Suk Hing



陈振忠在中学时信主就成为基督徒，得救后于 1977 年加入圣经教会。

振忠在 1980 年代起就担任执事，先后负责少年团契和布道及社区布道事工，并在 2000 年发起成立中文事工和金文泰日间护老中心。

振忠从 2003 年起担任长老，并在 2013 年至 2022 年担任执事会主席。他也是宣教部的委员，并亲自参与菲律宾宿雾和柬埔寨的宣教工作。

振忠喜欢与年轻领袖互动，并挑战他们参与服事及带领教会未来的发展。

自企业界退休后，他将大部分的时间投入到不同的海外宣教禾场中，以协助教会的宣教工作。他坚信要用上帝的话语和人的善行来接触人们。

振忠的祈祷是教会能够走出舒适区，并接受上帝所托付的使命，成为一间作主门徒的教会。

振忠与太太丽贞育有两名女儿欣慈和欣睿。

ERNEST TAN EN JIE 陈恩杰

提名者 : Tan Chin Tiong

附议者 : Chew Keng Moh
Patricia Yan
Ho Dorothy
Low Kim Yang
Ong Cheng Peng



陈恩杰从小就被父母带到圣经教会，并于 1999 年接受了基督。此后，他一直在圣经教会参与各项聚会，且于 2016 年受洗。

多年来，恩杰在青少年事工中积极参与服事，并担任了各种领导角色，包括门徒小组组长、门徒小组集群监督员和主席直到 2023 年，他还与其他青年人一起协助并带领了几次菲律宾宿务的宣教之旅。

恩杰参加了 US (United Spiritually) 关怀小组，偶尔带领查经。他期盼能看到下一代能在学校、家庭和工作场所成长，并成为勇敢表达信仰的门徒，更期望圣经教会能作为一个多代社区，且在快速变化的世界中团结起来庆贺基督带来的盼望。恩杰期盼在他生命的这个阶段，能够体现主的喜乐，与他人分享上帝的恩典和爱。

恩杰拥有新加坡管理大学的法学士学位。他目前在数码发展和信息部的技术政策与数据（数字经济办公室）担任高级经理，制定加强新加坡数码经济的政策。

工余之暇，恩杰喜欢与朋友和家人进行有意义的交流、看电影、参与体育活动（他是曼联的狂热支持者和梦幻 NBA 爱好者）以及小睡一会儿。

TAN LI MING, GLEN 陈利明

提议者 : Lynette Shek

附议者 : Eileen Chiang
Tong Mee Foo
Kennard Ong
Benjamin Yeap
Tan Siew Kim



陈利明于 1987 年成为基督徒，之后就一直在圣经教会聚会，并于 1997 年洗礼。

利明在 1990 年代初期开始在教会参与青少年事工服事。从那时起，他在青少年事工中担任过各种角色，后来更在英语聚会的敬拜团队中服事。他曾在教会执事会服事 6 个任期，其中 3 个任期担任长老。利明已卸任，目前正在度安息假。

作为一个对弱势群体和边缘化群体有深切负担的人，利明认为社会需要接纳、包容和倡导这些群体，而教会应于这方面走在前列。他希望圣经教会能够在以下两方面成长：1) 向内成长：成为一个热心祷告、完全依赖主的社体；2) 向外成长：成为一个“没有围墙的教会”，能拥抱社会中破碎的人，并通过在世界上活出不同的生命，成为将基督的恩典与爱带给他们的管道。

利明与太太明慧育有三个女儿，奇恩 11 岁，施欣 9 岁，信宣 5 岁。利明和明慧目前都在中文事工的敬拜团队中服事。

利明是中学的教育工作者。除了教学工作外，他还负责学校的特殊教育需求、辅导和学生福祉等领域。

当不忙于教会的服事时，利明爱享受美食（而且经常是不健康的美食），与每周一次的足球赛，以及和家人在一起的时间。利明与明慧也喜爱通过饭局或喝咖啡的时间与他人相聚。

YEAP KEXUAN BENJAMIN 叶可宣

提名者 : Leong Pei De, Victor

附议者 : Lim Jun Jie Ryan
Yow Min Yi, Esther
Lim Yu Jia
Patrick Low
Alicia Low



叶可宣一出世就深深扎根于圣经教会。在他还是婴孩的时候，便由父亲志强和母亲美安期带来教会。他在 4 岁时接受了基督，并于 2010 年受洗。

可宣于青年时期就在青年领导团队中担任了各种角色，如门徒小组 (DG) 组长、DG 集群监督员和 DG 组长协调员。从 2014 年到 2017 年，他还在肯特岭中学的第 74 男童军团担任军官，当时该团由教会赞助。此外，自 2010 年以来，他也在中文事工的崇拜参与司琴的服事。

在教会成长的过程中，可宣得到许多叔叔、阿姨和主内弟兄姐妹的指导和引导。通过上帝的引导，他发现自己从开始服事以来就承担了各种门徒的角色。他渴望成为年轻教会会员的榜样，就像他在成长过程中有许多榜样一样。他的愿望是让他们对自己的信仰负责，并利用他们的恩赐和资源来祝福他人。

可宣和他的妻子俐杰目前参加 3F 关怀小组。他们自 2019 年以来一直担任小组领导。在他生命的这个阶段，可宣正在学习跟随上帝的带领，并相信上帝的恩典和对他需求的供应。

可宣是一名临床听力学家，他乐于帮助各个年龄层的人解决听力的问题。在过去的几年里，他每年都会参与医疗任务小组，前往东帝汶开设诊所并为医护人员进行培训。

教会章程摘录

第八条 教会执事会选举

1. 选举条件

要有资格成为教会执事会的选举候选人，会员年龄必须至少 21 岁，拥有至少三年的会籍，并且必须满足圣经中对执事的要求。

2. 选举方式

- (a) 要提名执事会选举的候选人，提名人必须有五名会员附议，并得到被提名人的书面同意。
- (b) 会员只能在任何一次选举中提名或附议一名候选人。
- (c) 教会执事会应由不超过 15 名得票最多的会员组成，而且每名成员必须至少获得三分之二的选票。
- (d) 长老应从教会执事会中由成员一致任命，未获委任为长老的成员则担任教会的执事。

3. 任期

每名当选的教会执事会成员的任职为两年或直到在任第二年常年会员大会召开为止，视何者为后，并且有资格连任。

All rights reserved.

No part of this publication may be reproduced
in any form without written permission to:

The Bible Church, Singapore
152 West Coast Road, Singapore 127370
T: 6779 3255 F: 6774 7152
W: www.biblechurch.sg E: office@biblechurch.sg